
Jaarverslag 2022 - Vertrouwenscontactpersoon 

 
In april 2022 heb ik mijn opleiding tot Vertrouwenscontactpersoon gedaan.  
Op verschillende manieren is er aandacht besteed aan de komst van de nieuwe 
Vertrouwenscontactpersoon via de website, de Kroezant en de ledenvergadering. Voor het 
nieuwe beleidsplan wordt een nieuwe strategie bedacht om binnen de vereniging aandacht 
te besteden aan het onderwerp 'sociale veiligheid'. Er zijn in 2022 geen meldingen 
binnengekomen bij de Vertrouwenscontactpersoon. 
 
Klarinda Zonneveld-Scheltens 
 
 
 
 
 

Jaarverslag 2022 - Werkgroep Activiteiten 
 
Kalenderjaar 2022 was voor de activiteitencommissie nog een jaar met de nasleep van 
Corona. Uiteindelijk hebben we de beslissing gemaakt om het slotfeest bij het 
openingsweekend te doen. Bij het openingsweekend (voorheen trainingsweekend) hebben 
wij een barbecue georganiseerd en daarvoor zijn de prijzen uitgereikt. Daarnaast hebben we 
ervoor gezorgd dat tijdens het openingsweekend er vier trainingen waren. Vrijdagavond in 
Castricum, zaterdagochtend in Heemskerk, zaterdagmiddag in Beverwijk en zondagochtend 
in Castricum. De activiteiten commissie zorgt dan ook voor koffie en thee voor de trainers en 
dat de zwemmers na de training wat lekkers krijgen.  
 
Voor het vrijwilligersfeest (2 maal i.v.m. eerder afgezegde feest) hebben wij de 
aanmeldingen bijgehouden en waren wij contactpersoon om vragen te beantwoorden.  
 
Dit jaar willen we weer voor een ouderwetse slotavond gaan. Zodra er een datum en locatie 
bekend is dan gaan wij die met iedereen delen.  
 
Als activiteiten commissie geven wij aan dat dit ons laatste kalenderjaar is dat wij dit doen. 
Dit is al gedeeld met het bestuur.  
Wie wil ons versterken dit jaar? Of wie heeft leuke ideeën om de commissie verder te laten 
gaan, mogelijk op een andere wijze? Dan horen wij en het bestuur dit graag.  
 
Met vriendelijke groet,  
De activiteitencommissie 
 
  



Jaarverslag 2022 – Werkgroep Wedstrijden 
 
Allereerst begonnen we dit jaar slecht, doordat onze thuiswedstijd, ronde 3 van de 
competitie in Januari werd afgelast door corona. Daarna ging het alleen maar beter. 
We hebben de Vierde en vijfde ronde gezwommen in Den Helder. De telling van de KNZB 
werd gedaan door de derde ronde van Januari te schrappen. We zijn op de 8ste plaats 
geëindigd in de competitie A klasse regio Mid West. 
 
Verder zwemmen we veel limietwedstrijden, zowel in 25 meter baden als 50 meter baden. 
Ook zijn we in juni weer met een grote groep naar Duitsland geweest. Deze wedstrijd wordt 
steeds populairder, met dank aan de familie Jongert en Jade, die de organisatie voor hun 
rekening nemen. 
 
Het Paas toernooi en Pinkstertoernooi, waar we vroeger met grote groep aan deelnamen, 
zijn niet erg in trek. We hopen in 2023 meer zwemmers te kunnen lokken hiervoor. 
 
Ook Antwerpen is een leuke wedstrijd waar zwemmers heen willen, maar daarvoor moet je 
aan tijden voldoen, dat is wel een drempel. Het is ook best duur, dus voor 1 afstand ga je 
niet mee. Uiteindelijk gingen er 10 zwemmers mee. 
 
De clubwedstrijden waren weer een succes. We zijn begonnen om kinderen uit te nodigen 
die hebben afgezwommen voor hun C diploma, en kinderen van Zwemvaardigheid. Ze 
mogen dan op zaterdag meetrainen, en op donderdag een wedstrijdje mee zwemmen. We 
hopen hierdoor nieuwe wedstrijdzwemmers aan te trekken, want dat is hard nodig. 
De uitreiking was dit keer bij het trainingskamp in september gedaan. In plaats van een 
slotavond. De communicatie hiervoor was niet goed, vele wisten niet dat dit ging 
plaatsvinden. Leermomentje. 
 
We hebben ook een nieuw persoon voor de inschrijvingen gevonden. Marja Koelstra is haar 
naam. Ze komt bij Aquafit vandaan en was al bekent met de inschrijfsoftware Splash. Heel 
Fijn. Hierdoor kunnen we de wedstrijdinschrijvingen weer wat meer verdelen. 
Als met al een prima jaar voor ons. 
 
Ria van der Gracht. 
 
 


